



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region


### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條, 公布撤回申請的詳情。

#### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publicatio n of Acceptance for Registrati on	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740/ 750] 註冊申請人的送達地 址 Applicant's Address for Service
305138956	 SIMOA	1, 5, 9, 10, 35, 42	27-03-2020	QUANTERIX HONG KONG LIMITED FLAT/RM 123 1/F BIOTECH CENTRE 2 PHASE TWO HONG KONG SCIENCE PARK PAK SHEK KOK NT HONG KONG	ACCOLADE IP LIMITED 10/F, Fu Fai Comm. Ctr., 27 Hillier Street, Sheung Wan, HONG KONG

305214483		3, 5, 35	29-04-2020	高新科技園有限公司 香港 九龍長沙灣元州街 265 號 昌發工廠大廈 2 樓 A 室	高新科技園有限公司 香港 九龍長沙灣元州街 265 號 昌發工廠大廈 2 樓 A 室
305237983	DOULTON	3, 5	29-04-2020	FAIREY INDUSTRIAL CERAMICS LIMITED LYMEDALE CROSS, LOWER MILEHOUSE LANE, NEWCASTLE- UNDER-LYME, STAFFORDSHIRE, ST5 9BT, UNITED KINGDOM	CHINA PATENT AGENT (HONG KONG) LIMITED 22/F, Great Eagle Centre, 23 Harbour Road, Wanchai, HONG KONG